

# 全加中医药针灸协会通知

## 专业保险会员新低价

全体会员：

经与我们协会的专业保险公司协商，2017年专业保险保费降低100加元，详见如下。

### 好消息 只限中醫/針灸協會會員



LMI 保險公司很高興地為中醫/針灸協會會員提供  
以下特別優惠。可為你們節省多達\$100元的保費!!!

此外，為了配合醫理局的新的續牌周期（2017年至2018年續牌周期將會由2017年6月1日至2018年3月31日，到2018年4月1日起將改為每年4月1日續牌）2017-18年度的中醫師/針灸師保險，我們亦會作出特別安排，將按比例收取10個月的保費。而你來年2017-18年度的保險亦將會於2018年4月1日到期。

選項/保費	標準保費	特別優惠保費	您的續約保費 10個月按比例保費
\$1M 專業責任保險	\$325	\$225	\$188
\$2M 專業責任保險	\$460	\$360	\$300
\$1M 商業責任保險	\$100	-	\$83
\$2M 商業責任保險	\$140	-	\$117

如果需要帮助，请联系协会。

张海安副会长，电话：416-219-8168

全加中医 药针灸协会理事会

2017年3月22日

## CSCMA Notice

### PL insurance new low price for members

All Members,

We are please to inform you that after negotiation with our PL insurance policy provider, we have finally locked down to a new low price for our 2017 premium with \$100 further reduction. For detail, please see attachment enclosed herein.

*Good News!*  
For Acupuncture/TCM Association Members Only



LMI is now pleased to offer special premium rates to Association Members at the following rates. Save up to \$100!

In addition, to tie in with the new renewal period of CTCMPAO (The 2017-2018 renewal period will be June 1, 2017 to March 31, 2018. Effective April 1, 2018, the annual renewal is due on April 1 of each year). We will have special arrangements, only for the 2017-2018 renewal year. The insurance premium will be pro-rated for 10 months and your policy for 2017-18 policy term will be expired on April 1, 2018 as well.

Options/Premium Rate	Standard Premium Rate	Special Premium Rate
\$1M PL	\$325	\$225
\$2M PL	\$460	\$360
\$1M CGL	\$100	-
\$2M CGL	\$140	-

YOUR RENEWAL PREMIUM 10 Month Pro-Rate Premium
\$188
\$300
\$83
\$117

Should you require further assistance, please contact CSCMA Vice-Secretary Denny at: 416-271-8899

CSCMA Board of Directors  
March 22, 2017